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Zápisnica zo stretnutia s občanmi mesta Galanta, zo dňa 29.03.2023  

 

Miesto konania: Mestský úrad Galanta- veľká zasadačka, v čase od 17,00 hod. do  

18,00 hod.  

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny – zástupcovia vedenia mesta, 

zástupcovia mestských organizácií a spoločností, poslanci MsZ, občania  

Peter Závodský – viceprimátor mesta na úvod ospravedlnil z neúčasti dnešného 

stretnutia pána primátora a otvoril 4. stretnutie s občanmi mesta, v úvode prítomných 

oboznámil s nasledovným programom : 

PROGRAM : 

1. Otvorenie 

2. Otázky súvisiace s programom zasadnutia MsZ 30.03.2023 

3. Rôzne 

Mgr. Júlia Gálová - občianka 

- poďakovala mestu za pekne zorganizované podujatie Oceňovanie osobnosti mesta 

1. Poprosila o nejaké informácie ohľadom stretnutia Samsung a mesto Galanta.  

Peter Závodský – viceprimátor 

1. v tomto týždni sa uskutočnilo stretnutie mesta Galanta a Samsung, ako prvé 

stretnutie nového vedenia. Mali sme niekoľko spoločných tém, zmena kvality 

vzťahov medzi spoločnosťou Samsung a Mestom Galanta, ponúkli sme im inú 

kultúru vzťahov napr. dodatočné benefity prostredníctvom karty zamestnávateľa 

a budúcej karty galanťana pre zamestnancov spoločnosti Samsung. Diskutovali 

sme na tému Samsung Day,  o finančnej podpore spolupráci. V mesiaci júl 2023 

dôjde v meste Galanta k rozsiahlemu zásahu do vodovodnej sieti, čím bude 

zasiahnutá aj jedna prevádzka spoločnosti Samsung, kde potrebujú nepretržitý 

prísun čistej vody.  Pri ďalšom stretnutí už pôjdeme do podrobností.  

Ján Hrdlica – občan 

- poďakoval vedeniu mesta za písomnú odpoveď, ktorú obdržal na vznesené podnety 

zo stretnutia občanov z 27.02.2023  

1. Požiadavka obyvateľov BD č. 1409 na opravu chodníkov pred a za bytovým domom, 

chodníky sú v dezolátnom stave.  

2. Za bytovým domov č. 966 sú zaparkované tri motorové vozidlá, jedno z aut bráni 

prejazdu cyklistov, treba to riešiť.  
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Peter Závodský – viceprimátor 

- k otázke č. 2 – prebieha rekonštrukcia sídl. SNP – boli sme sa na tvare miesta 

pozrieť a zhodli sme sa, že celý chodník bude nahradený zámkovou dlažbou. 

Z troch stojísk budú dve stojiská. V najbližších dňom sa toto dokončí. 

- k bodu č. 1 – požiadavku si zapíšeme do zásobníka podnetov a v prípade 

možnosti to budeme riešiť. Momentálne musíme riešiť havarijný stav.   

Ing. Arpád Kurucz – občan 

- vyzdvihol prácu pracovníkov MsÚ  za kvalitne pripravené materiály do MsZ   

1. Pripomienka k materiálom MsZ : Bod č. 11 – k č. 3 – vybudovanie trasy Galanta 

Kolónia – realizácia cyklotrasy a chodníka pre peších s plnením v roku 2022 ako úloha 

splnená v roku 2019. K bodu č. 10 – technická poznámka k návrhu uznesenia – zle 

uvedené bydlisko kandidáta na konateľa Galandie. K bodu č. 15 – odporučil občanom, 

aby si túto správu prečítali.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- pred zverejnením materiálov do MsZ sme na úrade zaviedli čítanie materiálov. 

Pripomienky pána Kurucza k jednotlivým bodom rokovania opravíme, 

doplníme.  

- k materiálu Bod č. 15 – máme pred sebou informáciu hlavného kontrolóra  a my 

sa musíme rozhodnúť ako s ňou naložiť 

- poďakoval p. Kuruczovi za príspevok a konštruktívnu kritiku 

Ing.  Adrián Klement – občan 

1. Požiadavka na riešenie dopravnej situácie na ulici Ružovej – má informáciu, že bolo 

k tomu zvolané rokovanie, kde padli nejaké riešenia, ale na komisii dopravy to bolo 

stiahnuté z rokovania, chcem vedieť aké sú dôvody.  

2. Problém s parkovaním motorových vozidiel na sídlisku Sever pred garážami oproti 

prevádzke Nyirfa. Riešila to aj mestská polícia.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- k otázke č. 2 -  evidujeme podnet od poslanca JUDr. Zelinku, na MsÚ je to 

v riešení. Naďalej to budeme riešiť aj cestou mestskej polície.   

- k otázke č. 1 – neviem sa k tomu teraz vyjadriť, komisie MsZ odporúčajú resp. 

neodporúčajú MsZ, záväzné je to, čo schváli MsZ a podpíše primátor.  

Eva Vašáková – zastup. vedúca OVaSSÚ 

- k otázke č. 1 - dopravná situácia na ulici Ružovej bola prerokovaná na komisii 

investičnej výstavby a dopravy, ktorá neodporučila zmeniť zmenu organizácie 

dopravy, môžeme sa naďalej zaoberať s touto situáciou a s komisiou dopravy 

a mestskou políciou nájsť nejaké spoločné riešenie.    

Miroslav Lamžo - občan 

1. K správe hlavného kontrolóra, ktorá je dosť obsiahla – trestné oznámenie, bude to 

v takejto forme predložené aj na zajtrajšie rokovanie MsZ? 
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2. K menovaniu riaditeľa MsKS Galanta – v dôvodovej správe je uvedené, že pracovný 

pomer Mgr. Koleka je skončený, ale menovanie je na dobu určitú alebo pracovný 

pomer je pozastavený?  

3. K zmene plánu zasadnutia MsZ – Správa o činnosti spoločnosti Galandia a Bysprav 

za rok 2022 predložená až v novembri 2023, nie je príliš dlhý čas na prerokovanie 

takejto správy?       

Peter Závodský – viceprimátor 

- k otázke č. 1 – Galandia trestné oznámenie – túto správu spracoval hlavný 

kontrolór mesta podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia a túto správu 

predkladá MsZ.  

- k otázke č. 2 – Mgr. Kolek ako riaditeľ MsKS je dlhodobo uvoľnený na výkon 

funkcie primátora mesta. V prípade, že mu mandát primátora mesta skončí vráti 

sa na svoje pôvodné pracovné miesto riaditeľa MsKS. Preto je výberové 

konanie na riaditeľa MsKS vypísané na dobu dočasnú.  

- k otázke č. 3 – Plán práce MsZ – tieto dve spoločnosti robili dobrovoľný audit. 

Po našom príchode na úrad sme sa rozhodli, že audity v týchto spoločnostiach 

ukončíme – ďalej vysvetlil dôvod. My si budeme robiť na MsÚ sami kontroling. 

V rámci organizačnej štruktúry na MsÚ posilňujeme finančný kontroling, právne 

oddelenie, personálne oddelenie. O vykonanom audite budeme 

prostredníctvom dozorných rád informovať aj obyvateľov mesta. Na zajtrajšom 

zasadnutí MsZ predložíme návrh na zmenu termínu prerokovania týchto bodov.  

Marek Rečka – občan  

- poďakoval za zaslanú písomnú odpoveď k jeho podnetom  

- poďakoval za ocenenie športovca z oddielu Capoeira a za podporu mesta 

počas majstrovstiev Slovenska v termíne 12.-14. mája, pozval všetkých na toto 

podujatie 

1. Uvažuje mesto Galanta s výstavbou plazmovej spaľovne na území mesta?  

Peter Závodský – viceprimátor 

- poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na organizovaní akcie Slávnostného 

ocenenia osobností mesta Galanta    

- k otázke č. 1 - plazmová spaľovňa - v obci Vlčany je EIA, na spádovú oblasť 

bude dostatočná. Mesto sa nezaoberá so žiadnou realizáciou spaľovne na 

území mesta Galanta.   

- pozval občanov na kladenie vencov, ktoré sa uskutoční 31.03.2023, ktoré bude 

rozšírené o odhalenie pamätnej tabule. Všetky informácie sú zverejnené na 

sociálnych sieťach mesta Galanta.     

- medzi občanmi rezonuje téma nájomných bytov – na mesto je vyvíjaný tlak 

súčasného developera, zvýšiť kúpnu cenu nehnuteľnosti o 1,57mil.€, aj toto je 

jedna z vecí, ku ktorej musí MsZ zaujať svoje stanovisko. Po dohode 

poslaneckého zboru bude prijaté uznesenie MsZ – prečítal verejné vyhlásenie.  

- pred zajtrajším zasadnutím MsZ vysvetlil občanom financovanie nájomných 

bytov. Za 6mil.€ sme ochotní nájomné byty odkúpiť.  
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Ing. Karol Nagy – občan 

- je prekvapený z tejto informácie o nájomných bytoch  

1. Čo nastane, ak nedôjde k dohode?     

2. Požiadavka na vyznačenie parkovacích miest na sídliskách, konkrétne pri BD č. 969 

na Revolučnej štvrti.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- k bodu č. 2 - v rozpočte máme peniaze na obnovu dopravných značení 

- k otázke č. 1 – máme zmluvu, kde je uvedené, že  za 6mil.€ odkúpime 72 bytov, 

ak by nedošlo k dohode tak sa musíme vysporiadať s niektorými 

skutočnosťami: musíme vrátiť pôžičku zo ŠFRB a nebudeme čerpať úver, 

nebudeme čerpať dotáciu, niekto nám je dlžný, že sme spevnili plochy 

a vybudovali sme príjazdovú komunikáciu za mestské peniaze a niekto je dlžný 

za 10tis.m2 pozemku, na ktorom tieto nájomné domy stoja,  toto činí 1mil.€.    

- od dodávateľa sme dostali len všeobecné tvrdenia a toto je pre nás 

neadekvátne. Nedošlo k žiadnej indexácii cien.  

MVDr. Gábor Pallya – hlavný kontrolór 

- scenár je podstatne horší, ako povedal pán viceprimátor. Podľa zmluvy 

dodávateľ nemá nárok na zvýšenie ceny. Nastanú veľmi vážne rozhodnutia 

MsZ.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- nevieme, ktorý scenár bude dobrý 

- neexistuje zmluvné ustanovenie, ktoré by umožňovalo zdvihnúť indexikáciu 

cien, zmluva by sa musela dodatkovať a muselo by to byť na vôli MsZ túto cenu 

zvýšiť.  

Tomáš Horváth – poslanec 

- predniesol podnety od občanov, ktorí sa nemohli zúčastniť dnešného stretnutia:  

1. Neporiadok pri kontajneroch, po silnom vetre sú smeti pri kontajneroch.  

2. Cyklobox na Mierovom námestí nespĺňa žiadnu funkciu – požiadavka presunúť ho 

na iné potrebnejšie miesto napr. k nemocnici Sv. Lukáša, k železničnej stanici. 

3. Občania sa pýtajú, či mesto neuvažuje s budovaním parkovacích domov? 

Peter Závodský – viceprimátor 

- k otázke č. 3 - na mesto je predložený nový zámer prestavby autobusového 

nástupišťa ako to urobiť jednoduchšie a za menej peňazí. Mesto neplánuje 

z vlastných zdrojov budovať parkovacie domy, nemáme na to kapacity. Je tu 

jeden podnikateľ, ktorý na mesto predložil všeobecnú žiadosť o vybudovanie 

parkovacieho domu v meste. My sme toto riešenie ponúkli riaditeľke Nemocnice 

s poliklinikou, pretože pozemok patrí nemocnici. Odpoveď sme zatiaľ nedostali. 

Ak by odpoveď bola negatívna, tak túto žiadosť posunieme do komisie výstavby, 
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s tým, že by sme tento zámer posunuli do predstaničného priestoru. Ďalšou 

možnou lokalitou je parkovisko pred Správou športových zariadení.  

- k otázke č. 2 -Cyklobox – je majetkom mesta Galanta a o jeho presunutí musí 

rozhodnúť inventarizačná komisia.  Dobrá pripomienka, zapracujeme to do 

štúdie, ktorá pôjde do komisie výstavby. 

- k otázke č. 1 – kontajnery – mesto urobí koncepciu polopodzemných 

kontajnerov, hlavne potrebujeme zberné vozidlá s posádkou. V mesiaci 

september – október 2023 bude mesto technický pripravené zvládnuť čistenie 

polopodzemných kontajnerov. Bude  k tomu musieť predchádzať zmena VZN, 

zmena rozpočtu TsMG Galanta atď.    

Ľuboš Bočkai – občan 

1. Clementisové sady – občania sa pýtajú, či sa na sídlisku uvažuje s výrubom 

stromov, pretože niektoré treba odstrániť. 

2. Ulica Karola Duchoňa – prepad v chodníku (sú tam diery) treba to opraviť.  

3. Objekt bývalej reštaurácie Merkur – ako je objekt zabezpečený po bezpečnostnej 

stránke? 

4. Športový areál – nesúhlasí s výstavbou areálu. Ako to postupuje? 

5. TsMG Galanta – odovzdať poďakovanie trom pracovníčkam TsMG, ktoré sa starajú 

o zeleň v meste.      

6. Gabiónové státia – navrhol uzamykateľné.  

7. Zachytil sťažnosti na bezdomovcov v priestoroch čakárne železničnej stanice. 

8. Zverejňovanie úplných znení VZN na stránke mesta. 

9. Problém s parkovaním na sídlisku Clementisové sady 906, mestská polícia dáva 

vodičom papuču na miestach, ktoré nie sú ošetrené dopravnou značkou.  

10. Kedy budú rozmiestnené kontajnery na kov? 

Peter Závodský – viceprimátor 

- k otázke č. 5 -  poďakovanie pracovníčkam TsMG bude tlmočiť p. Popluhár 

Michal Csolle – zástup. náčelníka MsP 

- k otázke č. 9 – parkovanie na Clementisových sadoch - MsP tam rieši priestupky 

v súvislosti so všeobecnou úpravou o cestnej premávke zákon č. 8/2009 §23 

ods.1 – citoval, MsP okrem papuče používa aj iné formy riešenia napr. 

predvolaním. 

Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKS  

- k otázke č. 1 – v roku 2022 na sídlisku Clementisové sady prebehla 

inventarizácia všetkých drevín a boli spracované podrobné dendrologické 

posudky. TsMG podľa týchto posudkov ošetrujú stromy. Bolo by vhodné ísť do 

terénu a zistiť, o ktoré stromy sa jedná.  
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- k otázke č. 8 – na stránke mesta sú zverejnené úplné znenia VZN v sekcii VZN 

- k otázke č. 10 – máme združené zbieranie plastov, tetra pac a kovov, na to sú 

určené žlté nádoby.  

Peter Závodský  - viceprimátor 

- k otázke č. 2 – vieme o tomto probléme a máme to v pláne práce 

- k otázke č. 3 – so spoluvlastníkom tejto budovy sme v štádiu vyjednávania 

akonáhle prídeme k nejakému záveru budeme informovať poslanecký zbor, 

komisie a následne verejnosť.  

- K otázke č. 4 – MsZ toto memorandum zrušilo, momentálne nemáme na stole 

nič 

- k otázke č. 6 – momentálne nemáme v rozpočte peniaze na gabiónové státia. 

Z roku 2022 do roku 2023 nám prešlo niekoľko stavieb, ktoré nemajú finančné 

krytie. Pretože  v roku 2022 boli plánové predaje majetku, ktoré sa 

neuskutočnili, ale výdavky sa uskutočnili t.j. kolumbárium, MŠ na 

Clementisových sadoch, zaplatili sme už umelý trávnik na štadióne. Chceme 

pokračovať s bezpečnostnými priechodmi. 

- k otázke č. 7 -   mesto rokovalo s vedením ŽSR, problém je, že železnice majú 

svoju vlastnú políciu. Momentálne je to v súčinnosti s našou mestskou políciou. 

Sociálne oddelenie vypracovalo komoditný plán. Pán primátor ponúkol 

alternatívu, kde by tejto skupine ľudí mala poskytovaná strava.  Pracujeme na 

tom, aby sme im dali cielenú pomoc na cielenom mieste.  

JUDr. Peter Zelinka – poslanec 

- k otázke č. 2 -  to sa rieši už dlho, vieme o tomto probléme  

Mgr. Júlia Gálová – občianka 

- navrhla bustu Karola Duchoňa presunúť do kaštieľa a problém by bol vyriešený    

Peter Závodský – viceprimátor 

- to je tiež jedna z možností, ale my potrebujeme vyriešiť likvidáciu hlodavcov na 

danom mieste 

Rozália Hanusová – občianka 

1. V akom stave je kolumbárium a karta galanťana. 

Eva Vašáková – pover. vedením OVaSSÚ 

- k otázke č. 1 - kolumbárium bude ukončené do 1. mája  

Peter Závodský – viceprimátor 

- karta galanťana – ideme pripraviť výberové konanie na dodávateľa softweru, 

absolvovali sme veľa stretnutí, venovali sme sa rezindenčnému parkovaniu, 

podnikatelia sú pripravení s maloobchodmi vstúpiť na benefity pre kartu 

galanťana. V mesiaci september by sme mohli schvaľovať dokumenty k tejto 

karte.  
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- pokiaľ už nie sú žiadne pripomienky, podnety, návrhy ukončujem dnešného 3. 

stretnutie s občanmi mesta, ďakujem prítomným za účasť a prajem ešte pekný 

večer.  

 

Zapísala: A. Deáková 

 

 

 

 

 

 

 


